
1 
 

 

Verslag van de vergadering van de participatieraad, gehouden op maandag 16 april 2018 

Afwezig: -          gast: Arold Derix 

1. Opening en welkom: 
Chris van Tilborg heet ons allen van harte welkom, in het bijzonder Arold Derix , 
plaatsvervanger van Alex Hagenbeek, en opent de vergadering. Omdat Arold Derix nu al 
aanwezig is, behandelen we eerst punt 4 van de agenda: Overleg met gemeente. 
 
We doen een kort voorstelrondje. De belangrijkste opdracht voor Arold Derix is de Wmo. 
Daarnaast doet hij volwasseneducatie, schuldhulpverlening en basismobiliteit. Voor het 
laatste geldt de voorbereidingen op de regionale aanbesteding voor 2020. Wij benadrukken 
dat namens de participatieraad Fons Kortrijk de contactpersoon voor de gemeente is. 
Binnenkort volgt een nadere afspraak. We brengen de tegemoetkoming chronisch zieken ter 
sprake. Sybrecht van der Veen informeert naar de uitkering van hen die met de UWV te 
maken hebben. Arold Derix geeft aan dat zij een vergelijkbare uitkering kunnen krijgen, mits 
zij aan de criteria voldoen; dan volgt een aanvulling tot € 200,- . Sybrecht van der Veen geeft 
aan dat zij vroeger € 400,- kregen. Ze gaan er dus op achteruit. 
Chris van Tilborg brengt in herinnering dat de commissievergadering destijds het advies van 
de participatieraad om de tegemoetkoming te verhogen naar € 385,- unaniem ondersteunde. 
De brief waarin de€ 200,- vermeld stond, was echter net verstuurd. Na de brievenronde en 
de verhoging van de grens naar € 40.000,- steeg het aantal aanvragen zienderogen. Reden 
voor het college om het advies van€ 385,- niet te honoreren. De participatieraad vindt dit 
financieel argument niet steekhoudend. Wij wachten de raadsbrief af en komen mogelijk tot 
weer een advies over deze materie. 
 
Arold Derix vraagt of wij namen kunnen leveren van mensen die de tekst voor de aanvraag 
tegemoetkoming chronisch zieken willen beoordelen op leesbaarheid. Wij gaan op zoek. In 
dat kader wijst Chris van Tilborg op een artikel in Binnenlands Bestuur waarin gemeenten 
worden genoemd die werk maken van leesbaarheid van regelingen. 
Chris van Tilborg dankt Arold Derix voor zijn komst en doet hem uitgeleide. 
 

2. Vaststelling agenda: 
We stellen de agenda onveranderd vast. Punt 5 heet “Adviezen”. Daar bekijken we of we wel 
dan niet een advies gaan uitbrengen. 
 

3. a. vaststellen verslag: 
we stellen het verslag na een kleine tekstwijziging vast. 
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Zaken uit het verslag: 
- meelopen. De datumprikker heeft nog geen uitsluitsel gegeven. We wachten af. Chris 

van Tilborg gaat “meelopen” met Sjaak Veldman. 
- Fons Kortrijk heeft contact met de ambtenaar die over het centrumplan gaat. 
- Op 23 april treft de werkgroep participatieraad Hannie Maaskant. Zij spreken over 

statushouders. 
- Preventief jeugdbeleid: Margriet van de Vooren spreekt eerst nog enige gremia voordat 

zij met een nota komt. 
- De secretaris heeft het jaarverslag en de financiële verslagen naar de gemeente 

verstuurd.  
 
b. activiteitenkalender: 
-  DB heeft overleg gehad met Adile Aslan; zie verslag ervan in bijlage.  
- bijeenkomst verbindend Stroud: een inspirerende bijeenkomst die de aanzet moet    
vormen tot een laagdrempelig Stroud. 
- informatiemarkt Woongemak: we hebben onze evaluaties verstuurd. 
- uitzending Klein Den Haag: in deze radio-uitzending kon Chris van Tilborg zijn ei kwijt. 
- op 14 mei gaan Wilmy van de Beek, Theo van de Kamp, Chris van Tilborg en Jaap Plomp 
met Joyce Koops brainstormen over onze website. 
- platform mantelzorg Putten: verslag via bijlage. De volgende bijenkomst is op 30 april. 
- Beschermd wonen: Wilmy van de Beek  is daar geweest. “Flexwonen” doet onderzoek 
in Putten. Er moeten in Putten twee maatwerkwoningen komen. Vervolg in oktober. (16 
oktober) 
- financieel café: Fons Kortrijk wijst op  het risico bij de hantering van bepaalde gevoelige 
gegevens (wachtwoorden Digi-D-codes) door vrijwilligers. Misbruik (door derden) ligt op 
de loer. Is het niet beter de afhandeling  aan belastingconsulenten over te laten? Kosten 
te vergoeden via de Wmo. We besluiten hierover met betrokken partij in overleg te 
gaan. 
 
17 april: Elk huis heeft een verhaal: Ad Blok gaat daarheen. 
24 april: feestelijke bijeenkomst “steunouder”: ook hier gaat Ad Blok heen. 
 
c. financieel overzicht eerste kwartaal: 
    dit overzicht bestaat, maar de computer van Sybrecht van der Veen weigerde ook 
maar enige medewerking. We zien het overzicht derhalve op onze volgende vergadering 
tegemoet. 
 
d. vooroverleg DB- gemeente: zie bijlage. 
We hebben nog geen informatie over de ombudsman. 
 
e. taak penningmeester en DB: 
     Sybrecht van der Veen geeft aan dat haar werkzaamheden zodanig zijn dat die zich 
niet meer laten combineren met het penningmeesterschap/ lid DB. De vergadering vindt 
in Fons Kortrijk een waardige opvolger. Hij wordt bij acclamatie gekozen tot 
penningmeester/ lid DB. 
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4. Overleg gemeente: zie onder punt 1. 

 
5. Adviezen: 

We hebben inmiddels bevestiging ontvangen op onze adviezen over Chronisch Zieken en het 
mantelzorgcompliment. Edwin van Harten vraagt na hoeveel complimenten er uitgedeeld 
zijn. 
 
ViaVé: het rapport kent veel cijfers, maar weinig specifiek over Putten. Daar gaan ze wel 
onderzoek naar doen en wij kunnen dan te zijner tijd een advies uitbrengen. We maken ons 
zorgen over de klachten die te maken hebben met de bejegening van cliënten. Ze gaan dit 
onderzoeken via formulieren en mysterie- guests. Fons Kortrijk is tegen de laatste vorm van 
informatieverzameling: hij vindt dat niet integer. Bij de nieuwe aanbesteding zullen de 
criteria op het gebied van bejegening helder moeten zijn. 
 
Buurtzorg Jong: de werkgroep heeft een vervolgafspraak half mei. We willen graag weten 
hoe (eventuele) wachttijden ontstaan en hoe de verwijzingen naar de tweede lijn verlopen. 
 
Factor Werk: de werkgroep Wmo gaat in gesprek met Arjen de Graaf over de lokale 
uitvoering en resultaten van de participatieactiviteiten.  Tevens zal de beoogde  
loondispensatie onderwerp van gesprek zijn. 
 
Mantelzorgcompliment: we merken op dat het compliment niet opgedrongen kan worden. 
Mantelzorgers mogen weigeren. Sommigen vinden het niet meer dan vanzelfsprekend dat zij 
mantelzorg verrichten. De € 200.000,- die Putten voor  de uitreiking van het compliment 
krijgt,  lijkt ons ruim voldoende om te complimenteren. 
 

6. Communicatie: 
Voorstel cliënteninformatie “Een luisterend oor”. 
Het voorstel vindt genade in de ogen van de vergadering. Punt van discussie is het tijdstip 
waarop we dit zouden kunnen gaan doen. We komen uit op: 9.00 – 10.30 uur, te bemensen 
door één lid van de participatieraad. Wilmy werpt zich op de PR; pas daarna voeren we dit 
spreekuur in. 
 
Werkgroep burgerplatform 5 november: 
Die bestaat uit: Edwin van Harten. Linda van Borssum en Jaap Plomp  (mogelijk Ad Blok). Jaap 
Plomp stelt een draaiboek op en roept samen. 
 
Nieuwswebsite www.putten.nieuws.nl: 
We vinden dit een zeer geschikt medium voor onze berichtgeving. Wilmy van de Beek legt 
contact met mevrouw Westphal. 
 
Inmiddels hebben Wilmy van de Beek en Theo van de Kamp een “drukversie” van het 
jaarverslag gemaakt. Reacties daarop naar Jaap Plomp, die de bevindingen zal doorgeven aan 
Wilmy van de Beek. 

http://www.putten.nieuws.nl/
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7. Rondvraag: 
Edwin van Harten worstelt tijdens de vergadering met het tijdig vinden van de juiste bijlage 
(het waren er dit keer ook erg veel). DB gaat kijken naar een slimme naamgeving. 
 

8. Reflectie: 
We kijken allen terug op een goede vergadering. 
 

9. Sluiting: 
De voorzitter sluit de vergadering om 21.38 uur. 
 
 
Jaap Plomp  
 

 


